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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 
Compartiment de lucru consilieri judeţeni 
Nr.24977din 22.12.2021 
 
 

    PROCES VERBAL 
încheiat astăzi, 22.12.2021, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin.(1)  din Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.527 din 16.12.2021 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău şi adusă la cunoştinţă publică în presa locală. 

  Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 33 de consilieri în sală. Domnul 
consilier Enea Pavel Iulian şi doamna consilier Popescu – Gagiu Ştefana, participă online. Domnul 
consilier Şova Sorin este absent. 
          Având în vedere problemele de pe ordinea de zi, la şedinţă au fost invitaţi să participe: doamna 
Ardeleanu Lenuţa, director la Serviciul Public Judeţean de Drumuri, domnul Botezatu Romil, director la 
Serviciul Public Judeţean pentru SALVAMONT Bacău, domnul Popa Adrian, manager la Spitalul 
Judeţean de Urgenţă Bacău, domnul Ciobăniţă Corneliu, director ADIB Bacău, domnul Schnakovszky 
Carol, rector la Universitatea “Vasile Alecsandri” Bacău, directori executivi ai direcţiilor aparatului de 
specialitate al consiliului judeţean şi reprezentanţii mass-media. 
 Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
 Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  
 

  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri.    

     Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare de îndată din 16.12.2021; 
2. Proiect de hotărâre privind  rectificarea  bugetului de venituri și cheltuieli al județului Bacău, pe anul 

2021;  
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

3. Proiect de hotărâre privind  aprobarea contului de execuție bugetară pe trimestrul  IV 2021 al județului 
Bacău;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
4. Proiect de hotărâre privind avizarea normelor de venit valabile pentru anul fiscal 2022, pentru 

contribuabilii persoane fizice care realizează venituri din activități de producție comerț, prestări de 
servicii, stabilite conform Legii nr 227/2015 privind  Codul fiscal, cu modificările și completările 
ulterioare și Ordinului Ministrului Finanțelor Publice nr.925/2017 și își desfășoară activitatea 
individual sau în cadrul unei asocieri fără personalitate juridică; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
5. Proiect de hotărâre  privind  constituirea  unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului 

în suprafață de 332 mp. din zona drumului județean DJ 207F, situat pe raza comunelor Filipești și 
Berești-Bistrița din județul Bacău, aflat în domeniul public al județului Bacău și în administrarea 
Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea societății ,,MIHOC OIL” SRL.;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de 

investiții ,,Reabilitare strada Industriilor, Municipiul Onești”; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

7. Proiect de hotărâre privind  stabilirea tarifelor pentru accesul cu telescaunul pe pârtia de schi Nemira 
din Slănic Moldova, pentru sezonul 2021-2022 și a tarifului de parcare; 

Iniţiator: dl. Gelu Ionuț Panfil – vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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8. Proiect de hotărâre privind  constituirea dreptului de administrare a unor imobile aflate în domeniul 
public al Județului Bacău, în favoarea Centrului Școlar de Educație Incluzivă nr. 2 Comănești; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
9. Proiect de hotărâre privind  trecerea unor imobile din domeniul public al Județului Bacău  în domeniul 

public al Comunei Hemeiuș; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

10. Proiect de hotărâre privind stabilirea numărului și cuantumului burselor de ajutor social aferente 
semestrului I al anului școlar 2021-2022 pentru elevii din învățământul special de stat din județul 
Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a Comitetului de coordonare și a 

Grupului de lucru, pentru  PLAM  (Planul Local de Acțiune pentru Mediu)  al Județului Bacău; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea PLAM (Planului Local de Acțiune pentru Mediu) al județului 
Bacău;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
13. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean  Bacău nr.78/2019 privind 

stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de specialitate al Consiliului Județean Bacău 
și din instituțiile și serviciile publice aflate în subordinea acestuia, cu modificările ulterioare;   

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului  de 

investiții ,,INSTALAREA DE ECHIPAMENTE DE CLIMATIZARE STERILIZAREA CENTRALA- 
CHELTUIELI CONEXE” , la Spitalul Județean de Urgență Bacău;   

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea  obiectivului de 

investiții ,,Extindere și modernizare stație recepție și stocare temporară deșeuri medicale –imobil C14” 
Spitalul Județean de Urgență Bacău;   

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, actualizați pentru obiectivul de 

investiții ,,Lucrări de extindere și dotare buncăr nou Compartiment Radioterapie” la Spitalul Județean 
de Urgență Bacău;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
17. Proiect de hotărâre  privind modificarea statului de funcții al aparatului de specialitate al Consiliului 

Județean Bacău; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

18.  Proiect de hotărâre  privind modificarea statului de funcții la unele instituții publice aflate în 
subordinea Consiliului Județean Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
19. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea efectuării în anul 2022 a concediului de odihnă anual neefectuat 

în anul 2021 de către Președintele și Vicepreședinții Consiliului Județean Bacău; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

20. Proiect de hotărâre  privind aprobarea protocolului între Consiliul Județean Bacău, Inspectoratul de 
Poliție Județean Bacău și ATOP Bacău, privind siguranța cetățenilor județului Bacău prin creșterea 
capacității operaționale la solicitările lor și pentru creșterea capacității de investigare a structurilor 
Inspectoratului de Poliție Județean Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău   
21. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor prevăzute la 

art.6,alin (9^1) din Legea nr 15/2021 privind bugetul de stat pe anul 2021; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în şedinţa extraordinară din data de 17.12.2021 motiv pentru care se 
retrage de pe ordinea de zi. 
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22. Proiect de hotărâre  pentru  modificarea Anexei nr.1 a Hotărârii Consiliului Județean Bacău 
nr.184/2010 privind aprobarea Regulamentului și a Caietului de sarcini al serviciului de alimentare cu 
apă și de canalizare, precum și a Indicatorilor de performanță a serviciului; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
23. Proiect de hotărâre  privind modificarea Regulamentului  de Organizare și funcționare a aparatului de 

specialitate, precum  și a celorlalte structuri funcționale din cadrul Consiliului Județean Bacău, aprobat 
prin Hotărârea Consiliului Județean nr.204/2021. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
24. Proiect de hotărâre privind trecerea bunurilor aferente obiectivului Schi Parc Slănic Moldova, din 

domeniul public al Județuluin Bacău în domeniul public al orașului Slănic Moldova. 
 Iniţiator: dl. Gelu Ionuț Panfil – vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la ordinea de zi prezentată. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării ordinea de zi în forma prezentată şi se aprobă în unanimitate. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana          x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 
Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea ordinii de zi cu următoarele 
puncte:  

1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare de îndată din data de 17.12.2021; 
2. Proiect de hotărâre privind  instituirea şi acordarea premiilor pentru sportivii şi antrenorii din 

judeţul Bacău, care au obţinut în anii 2020 şi 2021 performanţe deosebite la competiţiile naţionale 
şi internaţionale;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
3. Proiect de hotărâre privind  instituirea şi acordarea premiilor pentru elevii merituoşi din Şcolile şi 

Liceele din Judeţul Bacău, care au obţinut în anii 2020 şi 2021 performanţe deosebite, respectiv 
media 10 la Evaluarea naţională sau la Bacalaureat; 

Iniţiatori: dl. consilier judeţean PNL,  Bîrzu Ilie  şi grupul consilierilor judeţeni PSD Bacău 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare dintre județul Bacău,prin 

autoritatea sa deliberativă, Consiliul Județean Bacău și Universitatea ,,Vasile Alecsandri” din 
Bacău;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
5. Proiect de hotărâre privind prelungirea valabilității Programului de transport public de persoane 

prin servicii regulate, în trafic județean valabil pentru perioada 01.01.2014-30.06.2019 aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr 187/2012, cu modificările și completările ulterioare. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la ordinea de zi suplimentară.   

 Nefiind observaţii, se supune aprobării ordinea de zi suplimentară şi se aprobă în unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana      x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian -   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la primul punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 
doamnei secretar general al judeţului dr. Elena Cătălina Zară, pentru a supune spre aprobare procesul-
verbal al şedinţei extraordinare de îndată din data de 16.12.2021. 

 

   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 
coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-
verbal al şedinţei extraordinare de îndată a Consiliului Judeţean Bacău din data de 16.12.2021. 

 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul verbal din data de 
16.12.2021. 

Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul verbal în forma prezentată şi se aprobă  în 
unanimitate.
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     -   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Totodată, în conformitate cu 
prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din 
acelaşi act normativ, conform cărora: 
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat in una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
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 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea 
prevederilor alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi 
completările ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul 
de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Droiman Alexandru, consilier: Nu particip la vot la punctul 10. 
 ♣ Dl Gavriliu Adrian, consilier: Nu particip la vot la punctul 2 de pe ordinea de zi suplimentară. 
 ♣ Dl Scripăţ Constantin, vicepreşedinte:Nu particip la vot la punctul 5 de pe ordinea de zi 
suplimentară. 
 

 ◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind rectificarea  bugetului de venituri și cheltuieli al județului 
Bacău, pe anul 2021. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Înainte de a supune la vot proiectul de hotărâre, eu am să fac 
un amendament. Amendamentul este datorat faptului, că a apărut Hotărârea de Guvern prin care s-au 
repartizat către localităţi sume de bani inclusiv  Consiliul Judeţean o sumă de 4.000 mii lei. Aşa cum ştiţi, 
noi nu am asigurat către DGASPC toate fondurile pentru plata salariilor, s-au plătit salariile nete dar nu s-
au plătit contribuţiile la bugetul de stat. Ca atare, vă propun următorul amendament. Propun rectificarea 
bugetului după cum urmează: la partea de venituri din „Sume repartizate din impozitul de venit pentru 
finanţarea instituţiilor de spectacole şi concerte” cu suma de 3.288,36 mii lei, majorarea veniturilor din 
„Sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale” cu suma de 4.000 mii 
lei. La partea de cheltuieli: majorarea creditelor bugetare şi a creditelor de angajament pentru DGASPC, 
secţiunea de funcţionare, cu suma de 7.820 mii lei pentru capitolul bugetar 68 „Asistenţa socială”, titlul 
de cheltuială 10 „Cheltuieli de personal”. Disponibilizarea cu suma de 531,64 mii lei a creditelor de 
angajament şî creditelor bugetare la capitolul bugetar 68 „Asistenţă socială”, titlul de cheltuială 20 
„Bunuri şi servicii”, pentru DGASPC. Am propus acest amendament pentru că nu am mai avut timp să 
facem rectificarea ca s-o trecem în bugetul iniţial. 
 

      Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la amendamentul propus de 
domnul preşedinte Valentin Ivancea. 

Nefiind observaţii, se supune aprobării amendamentul propus de domnul preşedinte Valentin 
Ivancea şi se aprobă în unanimitate. 

 
       

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrâu Ilie         x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

  
Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul propus de domnul preşedinte Valentin Ivancea. 
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Nefiind observaţii, se aprobă în unanimitate, proiectul de hotărâre cu amendamentul propus de 
domnul preşedinte Valentin Ivancea. 

       
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrâu Ilie         x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 ◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetară pe trimestrul  IV 
2021 al județului Bacău. 
 

  Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
       Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  În 
unanimitate.

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie           x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind avizarea normelor de venit valabile pentru anul fiscal 2022, 
pentru contribuabilii persoane fizice care realizează venituri din activități de producție comerț, prestări de 
servicii, stabilite conform Legii nr 227/2015 privind  Codul fiscal, cu modificările și completările 
ulterioare și Ordinului Ministrului Finanțelor Publice nr.925/2017 și își desfășoară activitatea individual 
sau în cadrul unei asocieri fără personalitate juridică. 
 

  Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
       Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 
unanimitate. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

  1. 
 

Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

  2. Andrieș Ionuț x   
  3 Boca Laurențiu x   
  4 Budacă Vasile x   

  5 Coșa Maricica x   
  6 Cosma Elena x   
  7 Cristea Tina Oana x   
  8 Cucerescu Ion x   
  9 Droiman Alexandru x   
10 Enea Pavel Iulian x   
11 Egarmin-Ana-Maria x   



7 
 

12 Filip Daniela x   
13 Gavriliu Adrian x   
14 Grițcu Gabriel x   
15 Hîrțescu Roxana x   
16 Isvoran Vasile x   
17 Bîrzu Ilie x   
18 Marcu Costică x   
19 Munteanu George x   
20 Melinte Ion    
21 Mititelu Mihai x   
22 Nechita Neculai x   
23 Necula Cosmin x   
24 Nistor Adrian x   

25 Olteanu Petre-Cezar x   
26 Panfil Gelu x   
27 Patriche Emilian x   
28 Pravăț Silviu Ionel x   
29 Popescu-Gagiu Ştefana x   
30 Poșa Irina Diana x   
31 Pleșca George Bogdan  x   
32 Pădureanu Stelian x   
33 Pîslaru Marius x   
34 Scripăț Constantin x   
35 Țaga Aurelia x   
36 Șova Sorin absent   
37 Vreme Valerian x   

  
◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 

de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea  unui drept de uz și a unui drept de servitute 
asupra terenului în suprafață de 332 mp. din zona drumului județean DJ 207F, situat pe raza comunelor 
Filipești și Berești-Bistrița din județul Bacău, aflat în domeniul public al județului Bacău și în 
administrarea Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea societății ,,MIHOC OIL” SRL. 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
        Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 
unanimitate.

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 
◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 

de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea 
obiectivului de investiții ,,Reabilitare strada Industriilor, Municipiul Onești”. 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Vreau să semnalez o eroare care s-a produs. În încercarea 

de a corecta utilitatea acestei străzi şi a reabilitării ei, s-a strecurat o eroare şi se spune aşa: aceasta este 
artera principală care străbate zona industrială, în care îşi desfăşoară activitatea societăţi ca şi CAROM 
S.A., RAFO S.A., CHIMCOMPLEX S.A, dar şi multe alte persoane juridice cu o activitate comercială de 
o importanţă semnificativă, care contribuie la dezvoltarea economico-socială a Judeţului Bacău. Din 
nefericire nu mai putem cita CAROM-ul şi RAFO pentru că nu mai există.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Ştiţi foarte bine domnule consilier că această iniţiativa a fost a 
mea şi ulterior a preluat domnul vicepreşedinte Panfil Gelu Ionuţ această zonă. Acum contează mai puţin  
zona de formă decât faptul că  se realizează ceva acolo şi anume reabilitarea străzii Industriilor. O să 
facem rectificarea necesară. Este important ca acea zonă de pe Platforma Oneşti aşa cum am propus acum 
un an de zile, (atunci când m-am întâlnit pe Platformă cu cei care lucrează acolo şi încearcă să dezvolte 
zona) am avut câteva chestiuni cu care am venit în ajutorul dânşilor. 1. Realizarea străzii Industriilor. 2. 
Realizarea unei scheme de minimis care să-i ajute pe dezvoltarea unei afaceri în zonă şi 3. Micşorarea sau 
blocarea pe altă zonă de impozitare a taxelor şi impozitelor locale. Acelea au fost propunerile noastre şi să 
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ştiţi că am făcut demersurile necesare dar încă nu suntem în faza în care să fi reuşit să ajungem la Comisia 
Europeană cu propunerea noastră referitor la memoriul pe care îl depunem pentru Platforma Oneşti şi nu 
numai ci pentru întreg judeţul. Foarte bine aţi făcut că ne-aţi adus în vedere acest lucru. 

♣ Dl Panfil Gelu Ionuţ, vicepreşedinte: Am înţeles amendamentul făcut de domnul consilier 
Olteanu pentru că denumirile noi le-am păstrat în limbajul popular de RAFO şi CAROM. În schimb, 
acolo îşi desfăşoară activitatea alţi agenţi economici. Este corectă abordarea dumneavoastră. Aşa cum a 
zis şi domnul preşedinte, eu mă bucur că am ajuns astăzi să aprobăm indicatorii tehnico-economici pentru 
acest obiectiv extrem de important pentru Platforma de la Oneşti şi aşa cum a precizat şi domnul 
preşedinte, ne ţinem şi de calendarul celălalt pe care ni l-am asumat în faţa oneştenilor: îngheţarea taxelor 
şi impozitelor pe care am promovat-o în şedinta de taxe şi impozite de la Oneşti. De asemenea, îngheţarea 
zonelor de impozitare pentru că sunt două proiecte distincte şi aşa cum a zis şi domnul preşedinte, am 
demarat schema de minimis care urmează să se facă un audit pe această schemă. Este o procedură mai 
complexă care va dura câteva luni dar noi o să ne ţinem de angajamentul pe care l-am făcut. Oricum, 
strada Industriilor este un obiectiv de investiţie extrem de important.  

♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Nu am ştiut că aţi avut ca obiectiv reducerea taxelor şi 
impozitelor în zonă. Poate trebuia să transmiteţi şi consilierilor locali de la Oneşti pentru că în şedinţa de 
Consiliu Local Oneşti cănd consilierii liberali au propus ca toată zona industrială să fie în zona „D” nu au 
fost susţinuţi de consilierii PSD şi tot consilierii liberali au propus reducerea impozitelor pentru că, nu  
ştiu dacă ştiţi impozitele sunt la nivelul maxim la Oneşti. Îngheţarea lor este de-a dreptul o condamnare a 
mediului economic de acolo. Noi liberalii am propus o reducere a taxelor cu 25% în fiecare an, a 
diferenţei de la maximum şî minimum prevăzut de lege. Nici acest proiect nu a fost susţinut de consilierii 
locali PSD. Poate anul viitor vom reuşi împreună. 

 ♣ Dl Panfil Gelu Ionuţ, vicepreşedinte: Noi prin consilierii locali PSD am propus îngheţarea 
taxelor şi impozitelor pentru că, în urmă cu un an am propus asta oneştenilor. Noi facem ce spunem şi 
spunem ce facem. Ne-am asumat acest proiect şi credem că este cel corect atât pentru comunitate câţ şî 
pentru investitori.  

♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Ştiaţi că este nivelul maxim? 
♣ Dl Panfil Gelu Ionuţ, vicepreşedinte: Aproape.  
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu suntem la şedinţa Consiliului Local Oneşti. Nu putem noi 

să decidem în locul consilierilor locali de la Oneşti. 
 

 

                Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

  

 ◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru accesul cu telescaunul pe pârtia de schi 
Nemira din Slănic Moldova, pentru sezonul 2021-2022 și a tarifului de parcare. 
 
 
 

 Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
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             Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 
 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 
◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 

de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea dreptului de administrare a unor imobile aflate în 
domeniul public al Județului Bacău, în favoarea Centrului Școlar de Educație Incluzivă nr. 2 Comănești. 
 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
                   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 
unanimitate.

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind trecerea unor imobile din domeniul public al Județului Bacău  
în domeniul public al Comunei Hemeiuș. 

 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aici am să fac eu o scurtă intervenţie. După ceva timp se 

predă către UAT Hemeiuş Parcul Industrial şi sperăm  cu această ocazie să se dezvolte zona de acolo. 
Consiliul Judeţean, aşa cum am promis, trebuie să fie un motor de dezvoltare pentru localităţile locale. Ca 
atare, mi se pare un lucru corect de a transmite către UAT Hemeiuş, Parcul Industrial. 

 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea numărului și cuantumului burselor de ajutor social 
aferente semestrului I al anului școlar 2021-2022 pentru elevii din învățământul special de stat din județul 
Bacău. 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate.

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru -   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie        x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 
 

 ◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a Comitetului de 
coordonare și a Grupului de lucru, pentru  PLAM  (Planul Local de Acțiune pentru Mediu)  al Județului 
Bacău. 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   

8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie        x   
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18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 12 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea PLAM (Planului Local de Acțiune pentru Mediu) 
al județului Bacău. 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate. 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie        x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean  Bacău nr.78/2019 
privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de specialitate al Consiliului Județean 
Bacău și din instituțiile și serviciile publice aflate în subordinea acestuia, cu modificările ulterioare. 
 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria X   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie        x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion X   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian -   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   
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 ◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea 
obiectivului  de investiții ,,INSTALAREA DE ECHIPAMENTE DE CLIMATIZARE STERILIZAREA 
CENTRALA- CHELTUIELI CONEXE” , la Spitalul Județean de Urgență Bacău.   

 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 
unanimitate.

 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie        x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 15 al ordinii de zi. Domnul vicepreşedinte Scripăţ Constantin  prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 
realizarea  obiectivului de investiții ,,Extindere și modernizare stație recepție și stocare temporară deșeuri 
medicale –imobil C14” Spitalul Județean de Urgență Bacău.  
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat.  
 

Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 16 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, actualizați pentru 
obiectivul de investiții ,,Lucrări de extindere și dotare buncăr nou Compartiment Radioterapie” la Spitalul 
Județean de Urgență Bacău.  
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se  aprobă în 

unanimitate.
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 ◄ Se trece la punctul 17 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea statului de funcții al aparatului de specialitate al 
Consiliului Județean Bacău. 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 

 ◄ Se trece la punctul 18 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind privind modificarea statului de funcții la unele instituții 
publice aflate în subordinea Consiliului Județean Bacău. 
 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate. 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie        x   
18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
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26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

  ◄ Se trece la punctul 19 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind  aprobarea efectuării în anul 2022 a concediului de odihnă 
anual neefectuat în anul 2021 de către Președintele și Vicepreședinții Consiliului Județean Bacău. 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 
◄ Se trece la punctul 20 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 

de aprobare la proiectul de hotărâre privind  aprobarea protocolului între Consiliul Județean Bacău, 
Inspectoratul de Poliție Județean Bacău și ATOP Bacău, privind siguranța cetățenilor județului Bacău prin 
creșterea capacității operaționale la solicitările lor și pentru creșterea capacității de investigare a 
structurilor Inspectoratului de Poliție Județean Bacău. 

 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: În ATOP s-a făcut propunerea ca autoritatea deliberativă şi 

executivul să participe la creşterea siguranţei cetăţeanului. S-a propus achiziţionarea a două pistoale de 
viteză şi a unor veste reflectorizante pentru participanţii la trafic şi detectoare de alcool. 

 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
♣ Dl Isvoran Vasile, consilier: În afara celor spuse de domnul preşedinte, vor mai fi achiziţionate 

două aparate pentru cei care consumă substanţe interzise. Acestea sunt bunurile pe care dorim să le 
achiziţionăm. 

 

Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  
în unanimitate. 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   
18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
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20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 

 ◄ Se trece la punctul 21 a fost scos de pe ordinea de zi. 
◄ Se trece la punctul 22 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 

de aprobare la proiectul de hotărâre privind  modificarea Anexei nr.1 a Hotărârii Consiliului Județean 
Bacău nr.184/2010 privind aprobarea Regulamentului și a Caietului de sarcini al serviciului de alimentare 
cu apă și de canalizare, precum și a Indicatorilor de performanță a serviciului. 

 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 23 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind  modificarea Regulamentului  de Organizare și funcționare a 
aparatului de specialitate, precum  și a celorlalte structuri funcționale din cadrul Consiliului Județean 
Bacău, aprobat prin Hotărârea Consiliului Județean nr.204/2021. 

 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   
18. Marcu Costică x   

19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 24 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind  trecerea bunurilor aferente obiectivului Schi Parc Slănic 
Moldova, din domeniul public al Județuluin Bacău în domeniul public al orașului Slănic Moldova. 

 
Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
♣ Dl Panfil Gelu Ionuţ, vicepreşedinte: Proiectul nu este o noutate. Noi am adoptat o hotărâre de 

principiu pentru predarea pârtiei de schi către UAT Slănic Moldova. Aşa cum a spus şi domnul 
preşedinte, pivotul principal al Consiliului Judeţean este motorul de dezvoltare şi de implentare de 
proiecte. Managementul de principiu ar trebui să revină Unităţii Administrativ Teritoriale pe raza căreia 
se află această investiţie, pentru că eu cred că aşa, managementul poate fi mai performant. UAT-urile ştiu 
cel mai bine ce ar trebui făcut, cum ar trebui făcut şi cum ar fi putut să managerieze acel proiect, motiv 
pentru care am promovat acest proiect de hotărâre. Evident că acesta este proiectul de hotărâre final după 
o lungă perioadă în care am făcut schimb de informaţii pentru că este un proiect de o anumită 
complexitate. 

♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Dacă tot ne despărţim de investiţia asta, aş vrea să mi se 
prezinte un raport la proxima şedinţă privind rezultatul economic al investiţiei de-a lungul timpului, să 
ştim care a fost performanţa şi ce performanţă o să obţină autoritatea locală. Noi credem că va obţine 
rezultate mai bune pentru că ştim capacitatea managerială a primarului nostru.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: O să rămâneţi surprins domnule consilier. Să ştiţi că şi eu am 
încredere în capacitatea managerială a domnului primar. Sunt convins că dânsul va administra mult mai 
bine pârtia de schi şi tocmai acesta a fost scopul pentru care am predat această investiţie. Consiliul 
Judeţean nu trebuie să aibă calitatea de administrator la o investiţie care nu este pe raza autorităţii locale. 
Autoritatea locală ştie cel mai bine ce trebuie să facă. Tocmai de asta a fost şi această propunere care face 
parte dintr-o politică de restructurare a activităţilor Consiliului Judeţean de dezvoltare şi restructurare. 
Pentru că aţi văzut şi dumneavoastră că noi am aprobat o restructurare a aparatului de specialitate atât cât 
s-a putut. Pe de altă parte, cred că şi în zona de activităţi pe care noi le desfăşurăm trebuie să redevenim 
cât mai supli şi cât mai flexibili în administrare. Este de remarcat că investiţia de acolo are o valoare de 5 
milioane de euro care vine pe raza UAT Slănic Moldova şi nu face decât să impulsioneze investiţia din 
zonă de căţre investitorii privaţi. Noi nu avem posibilitatea să putem ajuta altfel investitorii privaţi aşa 
cum am spus. Vom încerca să devenim un motor de dezvoltare pentru investiţiile pe care le facem pe raza 
localităţilor şi o să vedeţi că o să mai urmeze asemenea investiţii.    

 
Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  

în unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 
◄ Se trece la punctul 1 al ordinii de zi suplimentară. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă 

cuvântul doamnei secretar general al judeţului dr. Elena Cătălina Zară, pentru a supune spre aprobare 
procesul-verbal al şedinţei extraordinare de îndată din data de 17.12.2021. 
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   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 

coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-
verbal al şedinţei extraordinare de îndată a Consiliului Judeţean Bacău din data de 17.12.2021. 

 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul verbal din data de 
17.12.2021. 

     Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul verbal în forma prezentată şi se aprobă în unanimitate. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 
◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi suplimentară. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind instituirea şi acordarea premiilor pentru 
sportivii şi antrenorii din judeţul Bacău, care au obţinut în anii 2020 şi 2021 performanţe deosebite la 
competiţiile naţionale şi internaţionale. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: După câte ştiu, noi nu am premiat anul trecut sportivii din 
lipsa fondurilor şi dumneavoastră ştiţi foarte bine situaţia că avem  şi acum un deficit de fonduri pentru 
anul 2020 tot pe zona DGASPC. Atunci am făcut tot felul de rectificări pentru a închide bine anul. Ca 
atare, anul acesta am avut iniţiativa de a premia sportivii şi de a extinde era sportivilor la nivelul judeţului 
Bacău. Fac un singur amendament. Nu a încăput chiar tot ce trebuia să încapă în aceste propuneri de 
premiere din cauza fondurilor şi din cauza faptului că ne-au sosit informaţiile târziu şi mă refer la CSS 
Oneşti unde o să facem o acţiune separată în anul 2022 în luna ianuarie. Sperăm să avem toate datele 
complete. Au mai apărut şi alţi sportivi care îndeplineau condiţiile legale de premiere. Înainte de a supune 
la vot, am să dau citire amendamentului. 

Având în vedere adresa Clubului Sportiv Municipal Bacău, nr.4161/22.12.2021, înregistrată la 
Consiliul Judeţean Bacău cu nr.24.867/22.12.2021, se propune următorul amendament la Hotărârea 
privind instituirea şi acordarea premiilor pentru sportivii şi antrenorii din judeţul Bacău, care au obţinut în 
anii 2020 şi 2021 performanţe deosebite la competiţiile naţionale şi internaţionale. Se instituie acordarea 
premiilor pentru sportivii şi antrenorul Secţiei de Kickboxing ai Clubului Sportiv Municipal Bacău, care 
au obţinut locul I la Campionatul Naţional de Kickboxing organizat în anul 2021 de Federaţia Română de 
Arte Marţiale de Contact, după cum urmează: 1. Boznea Neculai  - locu I – K1 Seniori – 75 kg – 
Campionatul Naţional de Kickbox – 200 euro. 2. Matei Florin – locul I – K1 Seniori – 94 kg – 
Campionatul Naţional de Kickbox – 200 euro. 3. Pal Ana Maria – locul I – K1 Seniori – 60 kg – Cupa 
României Ring -200 euro. 4. Buzdugan Cezar – locul I – K1 Seniori – 74 kg – Campionatul Naţional de 
Kickbox – 200 euro. 5. Mardare Daniel – antrenor Kickboxing – 200 euro. Se aprobă alocarea din bugetul 
propriu al Judeţului Bacău a contravalorii sumei de 1000 euro, reprezentând premiile pentru 
performanţele deosebite acordate sportivilor nominalizaţi. Valoarea totală a premiilor propuse prin HCJ – 
14.570 euro. 
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Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la amendamentul formulat de 

domnul preşedinte Ivancea Valentin. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării amendamentul formulat de domnul preşedinte Ivancea 

Valentin.şi se aprobă  în unanimitate.  
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre cu 
amendamentul formulat de domnul preşedinte Ivancea Valentin. 

Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre cu amendamentul formulat de 
domnul preşedinte Ivancea Valentin.şi se aprobă  în unanimitate.  
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Să ştiţi că sunt bucuros că am acordat aceste premii şi am 
găsit fonduri necesare pentru a premia performanţele sportului ţinând cont că suntem într-o zonă 
pandemică şi partea de sănătate este extrem de importantă. 

♣ Dl Panfil Gelu Ionuţ, vicepreşedinte: Nu este vorba de sportivii de la SCC ONEŞTI ci este 
vorba de CSM ONEŞTI. 

 

◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi suplimentară. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind instituirea şi acordarea premiilor pentru 
elevii merituoşi din Şcolile şi Liceele din Judeţul Bacău, care au obţinut în anii 2020 şi 2021 performanţe 
deosebite, respectiv media 10 la Evaluarea naţională sau la Bacalaureat. 

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Domnul consilier Bîrzu Ilie a venit cu această propunere în 
şedinţa Consiliului Judeţean cu ceva timp în urmă şi atunci şi consilierii judeţeni PSD au achiesat la 
această propunere. 
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Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Sunt bucuros că a ajuns pe ordinea de zi premierea elevilor. Sunt cei 

mai buni elevi din municipiul şî judeţul Bacău care cu siguranţă vor face istorie. Vreau să vă spun că 
iniţiativa a fost semnată de mine dar coiniţiatori sunt şi colegii mei din Consiliul Judeţean. Educaţia nu 
are culoare politică şi vă mulţumesc că m-aţi sprijinit şi aţi votat acest proiect. 

♣ Dna Egarmin Ana Maria, consilier: Vreau să fac o precizare. În solicitarea formulată de 
domnul consilier Bîrzu se prezintă generic ideea de Evaluare Naţională pentru acordarea premiilor pe 
anul 2020 inclusiv 2021. Pentru examenul de Evaluare Naţională, premiile se acordă pentru copiii de 
clasa a VIII – a, dar mai sunt examene de evaluare şi la clasele a II a, a IV a şi a VI a. Propunerea 
consilierilor PSD se referă la Evaluarea Naţională pentru elevii de clasa a VIII a, fapt ceea ce viza şi 
domnul consilier Ilie Bîrzu. 

♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Vreau să semnalez faptul că aceste premieri se fac în baza 
unei hotărâri din 2002, amendată în 2011. Cred că ar trebui să mai amendăm o dată. Sumele sunt foarte 
mici. 200 de euro pentru un absolvent care munceşte 4 ani de zile pentru media 10 este prea puţin. 
Gândiţi-vă câte zile munceşte el în 4 ani de zile. Acum nu mai putem corecta, dar vom veni cu un proiect 
de modificare. 

  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vreau să fac următoarea precizare: Am vorbit săptămâna 
trecută cu domnul consilier Bîrzu şi i-am spus că nu am posibilitatea ca să suport aceste sume. Cu atât 
mai mult, nu puteau să fie premiaţi doar cei 7 elevi care au obţinut note de excepţie la nivelul judeţului. 
Ca atare, a venit şî propunerea consilierilor PSD în acelaşi mod şi cu precizarea pe care a făcut-o doamna 
consilier Egarmin. Cred că a împlinit sufragiile tuturor ca noi să premiem performanţa elevilor. Cum, cât? 
şi în ce condiţii este în funcţie de necesităţi şi de posibilităţi. Ceea ce am făcut acum, am făcut în baza 
unui regulament care a fost în dezbatere publică atunci şi care nu a mai putut fi amendat cu o altă sumă. 
Că este mult, că este puţin este totuşi o recunoaştere a meritului elevului din judeţul Bacău. O să vedeţi că 
noi o să modificăm şi o să supunem în dezbatere publică anumite regulamente, regulamente care ţin şi de 
premieri tocmai pentru a avea o reprezentare la nivel naţional. Noi suntem o autoritate locală dar nu 
suntem  o autoritate principală care să vină să premieze elevii de la nivelul municipiului aşa cum se 
procedează în Consiliul Local. Noi trebuie să scoatem în evidenţă performanţa care aduce prestigiu 
judeţului. Ca atare, următoarele regulamente care vor veni şi le vom supune dezbaterii publice vor avea în 
principal acest lucru. 
   ♣ Dl Panfil Gelu Ionuţ, vicepreşedinte: Domnule consilier Olteanu, până la urmă elevii învaţă 
pentru ei. 
 

Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  
în unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 
◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi suplimentară. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare dintre 
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județul Bacău,prin autoritatea sa deliberativă, Consiliul Județean Bacău și Universitatea ,,Vasile 
Alecsandri” din Bacău.  

 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
♣ Dl Schnacovszky Carol, rector, Universitatea Vasile Alecsandri”: Vă mulţumesc pentru 

invitaţia de a participa la această şedinţă. Este primul protocol important pe care îl are Universitatea 
Vasile Alecsandri cu o autoritate judeţeană. Am mai avut foarte multe proiecte cu Consiliul Judeţean 
înainte de pandemie. Desfăşuram proiecte aproape lunar, tot felul de activităţi care se desfăşurau în cadrul 
universităţii. Oncepând cu pandemia, aceste activităţi nu s-au mai putut ţine. Acum vorbim de un protocol 
de colaborare care se doreşte să sprijine comunitatea judeţeană şi comunitatea regională. Noi dorim să 
sprijinim regiunea prin responsabilitatea socială a universităţii care se doreşte să fie un vector de 
dezvoltare atât local cât şi regional. Acest lucru este în strategia universităţii noastre de mulţi ani dar am 
avut foarte puţine uşi deschise către autorităţile de stat. În ultimii ani colaborările au început să meargă 
foarte bine şi universitatea a înfiinţat prima şcoală doctorală – ingineria mediului la Bacău.  Şcolile 
doctorale din cadrul universităţii din Bacău au fost reacreditate pe 5 ani în continuare. De asemenea, 
avem preocupări în domeniul tehnologiei informaţiei şi nu ascundem faptul că digitalizarea este o 
problemă foarte importantă. Suntem în revoluţia industrială 4 pe care o sărim. Suntem în revoluţia 
industrială 5. Această revoluţie industrială 5 nu mai însemnă digitalizare ci coabitare cu inteligenţa 
artificială şi nu va fi doar o coabitare ci şi o concurenţă. De asemenea, suntem supuşi altor provocări 
legate de scumpirea energiei. Universitatea chiar a propus un proiect cu Polonia şi Italia privind găsirea 
de surse alternative de energie pentru încălzirea spaţiilor publice. Deci nu este un protocol de formă ci 
este un protocol care a început deja să funcţioneze. Universitatea a împlinit anul acesta 60 de ani. 
Mulţumesc Consiliului Judeţean pentru sprijinul acordat în realizarea manifestărilor dedicate acestei 
sărbătoriri. Suntem o instituţie publică care funcţionăm cu venituri propri. Noi nu suntem o instituţie 
bugetară ci avem veniturile propri. Acordăm peste 2000 de burse anual. O bursă minimă este acum de 
6000 lei pe lună şî această bursă se acordă pe cel puţin 6 luni de zile. Există condiţii de studiu în 
învăţământul superior şi nimeni nu poate să spună că nu sunt resurse ca să poată să facă o facultate. Mai 
putem oferi şi burse pentru studii în străinătate şi mulţumim Consiliului Judeţean Bacău pentru că 
decontează transportul studenţilor băcăuani care se duc în programele ERASMUS. Universitatea are un 
buget de peste 70 de milioane lei anual, bani care rămân în Bacău în marea lor majoritate. Universitatea 
mai atrage proiecte naţionale şi europene. Vă mulţumesc încă o dată pentru sprijinul acordat şi vă rugăm 
să apelaţi la noi. Suntem o instituţie apolitică şi oricine este binevenit, este sprijinit, este ajutat şi suntem 
dispuşi la colaborări şi proiecte în orice domeniu. 

  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă mulţumesc domnule rector şi eu apreciez în mod deosebit 
colaborarea dumneavoastră şî nu spun într-un mod formal şi nici acest protocol nu este un protocol formal 
ci este realizat într-o formă în care, chiar să ne ajute în  judeţ. Vreau să avem o colaborare îndelungată şî o 
să venim în faţa dumneavoastră cu o colaborare, cu mai multe universităţi în dezvoltarea zonei de 
sănătate. Nu vreau să spun mai multe acum pentru că, până nu se materializează este impropriu să vorbesc 
de ceva care va fi în viitor şi nu ştiu când se va materializa. Noi ne străduim în acest sens şi am desemnat 
prin Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Judeţean, ca preşedintele Consiliului de Administraţie din cadrul 
spitalului să fie domnul dr. prof. univ. Nedef şi împreună cu domnul rector Carol Schnakovszky în 
calitate de înlocuitor a dânsului atunci când nu poate participa la şedinţele Consiliului de Administraţie 
tocmai pentru a da o greutate Consiliului de Administraţie şi o colaborare intrinsecă cu Universitatea. Vă 
mulţumesc încă o dată şi nu trebuie să-mi mulţumiţi pentru colaborare ci trebuie să ştiţi că este o 
colaborare care foloseşte atât autorităţii locale cât şi Universităţii. 
 

Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  
în unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
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12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   
18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 

 
◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi suplimentară. Domnul preşedinte Valentin Ivancea 

prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind prelungirea valabilității Programului de 
transport public de persoane prin servicii regulate, în trafic județean valabil pentru perioada 01.01.2014-
30.06.2019 aprobat prin Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr 187/2012, cu modificările și 
completările ulterioare. 

 
Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

1. 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

2. Andrieș Ionuț        x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Bîrzu Ilie x   

18. Marcu Costică x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai        x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pădureanu Stelian x   
33. Pîslaru Marius x   
34. Scripăț Constantin x   
35. Țaga Aurelia x   
36. Șova Sorin absent   
37. Vreme Valerian x   

 
 
 
 
 

◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările 
şedinţei  ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 22.12.2021  pentru care s-a încheiat prezentul 
proces-verbal. 
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